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Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Umíme táhnout za
jeden provaz

vloženo: 8.7.2020, 07.50

Kraji  Vysočina je 20 let  .  Jihlavské listy poslaly k 20. výročí  založení  kraje tři  otázky
vybraným vysočinským zastupitelům. Jedním z oslovených byl také Vít Kaňkovský:

1) Před 20 lety vznikl Kraj Vysočina. Ve svých počátcích byl tak trochu nechtěný, protože byl
složen z území tří krajů. Sžil jste se už s ním?

Osobně jsem nikdy neměl s nově vzniklým krajem problém, sžil jsem se s ním velmi rychle.

2-3) Považujete vytvoření Kraje Vysočina za přínos? Pokud ano, tak v čem?

Myslím si, že oblast Českomoravské vrchoviny, na které se z větší části Kraj Vysočina nachází, je jedním z
nejmalebnějších koutů přírody v ČR.
Vzhledem k charakteru krajiny i podnebí ale jde zároveň o oblast, ve které to nikdy neměli lidé úplně
jednoduché, což podle mne lidi i svým způsobem spojovalo.
A ukázalo se, že v nově vzniklém kraji přes počáteční nedůvěru spolu dokážou žít lidé původem z Čech i
Moravy a že umí táhnout za jeden provaz, a to považuji za velmi důležité a inspirující.

 

 


